
RADA MEJS(A
W MOSE

Protokół nr 54/14
z posiedzenia Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 20 marca 2014 r.,
w Sali Radnego Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października I

Posiedzenie otworzył o godz. 17.30 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska
i Rolnictwa Waldemar Wiązek. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej
komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej lisiy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Przewodniczący obrad Waldemar Wiązek przedstawił tematykę dzisiejszego posiedzenia
Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa oraz odczytał pismo DW/IBM/420/12382/2014
z dnia 12 marca 2014 r., którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołu.
W trakcie tego wystąpienia, na Salę Radnego przybył radny Krzysztof Siestrzencewicz
i radna Aleksandra Miedziarek-Roał, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia
Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa udział brało 6 jej członków.
W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa przyjęła
jednogłośnie, czyli 6 głosami „za” — wniosek nr 1 dotyczący zaproszenia na swoje
posiedzenie pracowników AQUANET S. A. i wskazania terminu, w którym pracownicy ci
mogliby wziąć w nim udział w kwietniu br.
Kierownik Referatu Ochrony Srodowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Dominika
Grząślewicz-Gabler przedstawiła szczegóły na temat projektu uchwały w sprawie określenia
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt
na terenie Gminy Mosina, którego kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołu.
Następnie udzieliła odpowiedzi na pytania, które między innymi dotyczyły: wskazania
przyczyn, dla których Rada Miejska w Mosinie wraca do podjęcia przedmiotowej uchwały;
wskazania, czy zmieniło się coś w zakresie maksymalnej liczby posiadanych zwierząt
i czy jest planowane, aby jakieś takie granice określić; wskazania, co należy zrobić w sytuacji,
gdy nie ma podanego bezpośredniego numeru telefonicznego do pogotowia zwierzęcego,
a zgłoszenie nastąpi po godzinach pracy Urzędu Miejskiego w Mosinie.
Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa jednogłośnie, czyli 6 głosami „za”, przyjęła:
wniosek nr 2 dotyczący zamieszczania od następnego numeru „Merkuriusza Mosińskiego”,
na jego ostatniej lub przedostatniej stronie numery telefonów alarmowych do wszystkich
służb celem ułatwienia powiadomienia o zdarzeniu losowym lub jakimś wypadku
oraz wniosek nr 3 dotyczący wyrażenia opinii pozytywnej na temat projektu uchwały
w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mosina.
Kierownik Referatu Ochrony Srodowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Dominika
Grząślewicz-Gabler przedstawiła szczegóły na temat projektu uchwały w sprawie przyjęcia
zmian w Statucie Związku oraz przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Związku, którego
kserokopia stanowi załącznik niniejszego protokołu.
Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na temat
przetargów organizowanych przez Związek Międzygminny Centrum Zagospodarowania
Odpadów SELEKT na odbiór odpadów komunalnych i przyczyn ich unieważnienia.
W jej trakcie, na Salę Radnego przybył radny Jerzy Falbierski, tak więc odtąd w dalszym
ciągu tego posiedzenia Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa udział brało 7 jej członków.
Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa przyjęła w związku z projektem uchwały
w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku oraz przyjęcia jednolitego tekstu Statutu
Związku —jednogłośnie, czyli 7 głosami „za” — wniosek nr 4.
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Maciej Ciesielski z Referatu Inwestycji wraz z zastępcą burmistrza Sławomirem
Ratąjczakiem przedstawił szczegóły na temat koncepcji oczyszczania ścieków na terenie
gminy Mosina.
Komisja Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję
w powyższej sprawie.
Następnie zastępca burmistrza Sławomir Ratajczak wraz z Maciejem Ciesielskim udzielili
odpowiedzi na pytania, które między innymi dotyczyły: wskazania, kiedy przewiduje się
zamknięcie ul. Ludwikowskiej i ul. Wiejskiej w Krosinku przy pracach kanalizacyjnych;
wskazania, gdzie będzie spływała woda deszczowa z ul. Ludwikowskiej w ul. Zieloną
w Krosinku; wskazania, czy instalacja gazowa będzie budowana z RSP Krosno do Małej
Drużyny.

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ŚRODOWISKA
I ROLNICTWA:
1. Komisja ponawia zaproszenie na swoje posiedzenie pracowników AQUANET S. A. i prosi

o wskazanie najbliższego możliwego terminu jego odbycia w kwietniu br., w którym
mogliby oni wziąć w nim udział, a które dotyczyłoby tematu: Strategia oczyszczania
ścieków na terenie gminy Mosina w odniesieniu do: Dymaczewa Nowego, Dymaczewa
Starego, Rogałina, Swiątnik, Radzewic i Mieczewa (kompaktowe oczyszczalnie ścieków
czy kolektory tłoczne).

2. Komisja wnioskuje, aby od następnego numeru „Merkuriusza Mosińskiego”, na jego
ostatniej lub przedostatniej stronie zamieszczać numery telefonów alarmowych
do wszystkich służb celem ułatwienia powiadomienia o zdarzeniu losowym lub jakimś
wypadku.

3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy
Mosina.

4. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie
Związku oraz przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Związku.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 18.50.

protokolowal przewod i zyl
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